
 

 

Til Folketinget – Skatteudvalget 

 

Hermed sendes svar på spørgsmål nr. 62 af 30. oktober 2020 (alm. del). Spørgsmålet er 

stillet efter ønske fra Lisbeth Bech-Nielsen (SF). 

 

 

Morten Bødskov 

/ Per Hvas 
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Skatteudvalget 2020-21
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Offentligt
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Spørgsmål 

Kan ministeren oplyse, hvor mange kunder der direkte eller indirekte kan have lidt øko-

nomisk tort som følge af, at Danske Bank har videregivet forkerte data og oplysninger til 

Skatteforvaltningen? 

 

Svar 

Jeg kan henholde mig til følgende, som jeg har modtaget fra Skattestyrelsen: 

 

”Skattestyrelsen har gennem årene modtaget indberetninger om de krav, som borgerne 

reelt er blevet mødt med, og som således har givet dem et krav på rentefradrag. I den 

sammenhæng er indberetningen til Skattestyrelsen korrekt, indtil Danske Bank foretager 

genopretning i relation til deres nuværende og tidligere kunder. 

 

Skattestyrelsen har på nuværende tidspunkt ikke modtaget nye indberetninger fra Danske 

Bank og kan derfor ikke oplyse antallet af berørte kunder.” 
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